
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. november 7. (18:04-19:46)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Ügyvivő Elnök

2. Németh Fanni Megbízott Alelnök

3. Andrónyi Réka Megbízott Szombathelyi ügyekért felelős

alelnök

4. Horváth Szonja Megbízott Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Megbízott Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Megbízott Kommunikációs Bizottság

elnöke

7. Lillik Dóra Megbízott Külügyi Bizottság elnöke

8. Harangozó Pálma Megbízott Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Megbízott Rendezvényszervező Bizottság

elnöke

10.Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

11. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős Bizottsági tag

12.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

13.Szántó Lili Meghívott vendég

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

1



Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások, beszámolók

2. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások, beszámolók

Andrónyi Réka kezdi meg a beszámolók sorát azzal, hogy a tegnapi nap folyamán
részt vett egy megbeszélésen a Gólyabálról, ahol véglegesítve lettek a jegyárak.
Szombathelyen december 7-én fog lezajlani a Gólyabál.

Lillik Dóra azt osztja meg, hogy 2-án sor került egy Nemzetközi Kapcsolatok
Bizottsági ülésre, ahol az ösztöndíjakról szavaztak. A mai napon részt vett egy Intézeti
Tanácson és elmondja, hogy már 15 Erasmus beszámoló beérkezett.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy zökkenőmentesen lezajlott 24-én a
Sörpong, 25-én az Animátor Fórum, majd pedig 27-29-ig a Bevontó tábor. 31-én részt vett
egy Gólyabál megbeszélésen, ahol a Kommunikációs Bizottsággal átbeszélték az őket érintő
dolgokat az esemény kapcsán. Az EHÖK részéről Zsolnai Dóri is jelen volt az ülésen.
Megosztja még, hogy már az esemény is kijött és a koronákat is megrendelték a Bálkirály és a
Bálkirálynő részére. A tegnapi napon az animátori képzések fejlesztésével foglalkozott,
valamint kifizette a Bevonó tábort és egy PPQ is lezajlott.

Wawra Máté azt osztja meg az Elnökséggel, hogy október 27 és november 6 között
mindkét platformra kikerültek az elnökségi bemutatkozások. Október 31-én részt vett egy
Kommunikációs megbeszélésen Tóth Dorottya Pannával, valamint folyamatosan hirdetik az
aktuális eseményeket Instagramon és Facebookon is.

Czingráber Péter arról számol be, hogy jelenleg a Verses Est a legfontosabb, valamint
25-én részt vett egy szerkesztőségi ülésen.

Demetrovics Hanna azt osztja meg, hogy leellenőrizte a küldöttgyűlési tagjelöltek
jelölő lapjait, és 23 Küldöttgyűlés tagjelölt lesz idén. Valamint elkészítette a kérdőíveket a
szavazáshoz, ami a mai napon éjfélkor fog elindulni a Neptunon és november 23-ig fog
tartani.

Horváth Szonja 25-én részt vett egy EHÖK Küldöttgyűlésen, valamint igyekszik
siettetni a Tudomány Perspektíva nyomtatását.
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Deák Barbara elmondja, hogy elfogadta a közéleti ösztöndíjakat, a Mindenki Segít
Napok pedig a november 20-ai héten kerülnek majd megrendezésre. Utóbbit fogják majd még
hirdetni a szakos csoportokban.

Harangozó Pálma arról számol be, hogy 25-én minden delegált sikeresen levizsgázott
és így 23 új taggal bővült a kör. 25-én ezen kívül volt egy megbeszélése az új Tanárképzési
referenssel és Rapos Nórával, a mai napon pedig részt vett az Intézeti Tanácson.

Layton Sandra azt osztja meg, hogy a Bevonó tábor keretein belül kipróbálták az
online feedbacket és szerinte működni fog. 25-én részt vett az EHÖK Küldöttgyűlésen,
vasárnap pedig a képzéstartók képzőivel volt megbeszélése. A tegnapi nap folyamán a
HÖK-ös és a Kommunikációs képzéseket beszélték át egy szervezetfejlesztő ülés keretein
belül.

Németh Fanni 25-én részt vett az EHÖK Küldöttgyűlésen a Bevonó táborban pedig
képzéseket tartott az animátor szülőknek. 6-án, tegnap szervezetfejlesztő megbeszélésen volt,
valamint kinyomtatta az Elnökségi Programot és eljutatta az Ellenőrző Bizottsághoz.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy 25-én részt vett az EHÖK Elnökségi ülésen, majd
az EHÖK Küldöttgyűlésen. 26-án Diczkó Dalmával volt egy megbeszélése, tegnap pedig ő is
jelen volt a szervezetfejlesztő megbeszélésen. A mai napon Intézeti Tanácsra ment, majd
pedig beszélt Kende Annával és Portörő Péterrel.

2. Egyebek

Wawra Máté elmondja, hogy a Kommunikációs táblázatot szeretné kinyitni egy
hónapra, hogy folyamatosabban és könnyebben menjen az információ áramlás.

Demetrovics Hanna felveti, hogy szívesen csinálna egy összefoglaló dokumentumot
arról, hogy pontosan hogyan kell lefolytatni egy Bizottsági ülést.

Deák Barbara arról számol be, hogy felkereste egy hallgató a klinikai előadással
kapcsolatban, mert sajnos tavaly nem tudta felvenni az órát. Az Elnökség a továbbiakban
megvitatja, hogy mit lehetne tenni az ügy érdekében.

Fejes Zsófia Horváth Szonjához fordulva mondja, hogy írjanak majd mikró igénylőt.
Layton Sandra elmondja, hogy az Izabella utcai épület büfése nyitott lenne

programokra, úgyhogy majd beszéljenek erről a továbbiakban.
Fejes Zsófia megosztja, hogy szükség lenne 4 emberre A PPK imázs filmjébe jövő

hétre. Az Elnökség felsorolt néhány nevet, akik alkalmasak lennének a feladatra.
Fejes Zsófia elmondja, hogy az EHÖK jóvoltából lesznek workshopok, amikre lehet

jelentkezni. A továbbiakban felolvassa a lehetőségeket és kéri az Elnökség tagjait, hogy
jelezzék, ha hasznosnak találják valamelyiket.
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Fejes Zsófia kéri harangozó Pálmát, hogy kérdezzen utána, hogy pontosan milyen
eloszlásban vettek fel krediteket a pszichológia alapszakos hallgatók.

Fejes Zsófia kérdezi Wawra Mátétól, hogy mennyire van ideje mostanában a PPK
HÖK weboldal áttekinthetővé tételére. Wawra Máté biztosítja róla, hogy dolgozik rajta.

Horváth Szonja elmondja, hogy jövő héten már Szántó Lili fog részt venni helyette az
ülésen és elköszön az Elnökségtől.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:46 perckor lezárja.

Budapest, 2023. november 7.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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